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HoEXE

Ik kan je denklijn goed volgen, we hebben dit eerder met elkaar gewisseld, fijn dat je het hebt uitgeschreven.

Bij de richting waarop je nu uitkomt heb ik nog wel een vervolgvraag om de complexiteit nog wat te vergroten, namelijk: hoe

houd je een systeem gesloten?
Een werknemer gaat immers na werktijd weer naar huis, doet boodschappen, ontmoet vrienden etc. Is dat combineerbaar met

een gericht frequent testprogramma?
Dezelfde vraag voor een testprogramma voor scholen en universiteiten. De Amerikaanse universiteitscampussen zijn een

geslotener community met beperkte mobiliteit buiten het terrein. Dat is in Nederland alleen aan de TU Twente het geval, niet in

andere universiteitssteden.

Of kunnen we zeggen: juist daarom moeten de deelnemers 1x per 3 dagen worden getest?

Lyoverigens een goede vraag in een gesprek wat ik met haar had vrijdag: kan het neusweefsel dit eigenlijk wel

aan, zo vaak een wattenstaaf erin? Komt van irritatie geen ontsteking, of erger? Wat is de schade?

Op je vraag: inbrengen of niet, sluit ik aan bij ER icee om het als dilemma in te brengen in het interdep overleg. Je kunt

dan ook overwegen het in powerpoint vorm te doen?
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Mooi stuk, inzichteljjk.
Ik zou nog wel willen weten wat een 72 uur geldig negatief paspoort (test soort maakt niet uit, dus ook antigeen mag)
oplevert aan aantallen en (on)mogeljkheden. Hoeveel menskracht vraagt de afname capaciteit?
Daarna zou je kunnen overwegen het in te brengen in het interdep test overleg ter discussie bijv?
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Ik heb deze kleine vingeroefening opgeschreven om wellicht het gesprek met EZK over de fieldlabs te voeren.

Denken jullie dat het zin heeft deze non-paper te benutten of laat mijn positie als 5.1.2¢ dat niet toe.

Ik zou toegangstesten geweldig vinden, maar ik krijg het cijfermatig niet rond, zelfs niet als we op 10 miljoen beschikbare tests per

maand zitten.

Groet,


